



Under Australian Law, failure to stop at a Stop sign **is an offence and is not treated as an accident.**

Your insurance coverage may therefore not cover this eventuality.



在澳大利亚法律下，如在STOP停车标志下没有停车属于**违法不属于意外**。购买的事责任保险不会赔偿在此所出的交通事故。

Driving tips ...

1. In Australia we drive on the left side of the road, everyone in the vehicle MUST wear a seat belt when the vehicle is moving.
2. Drive NO FASTER than the speed limit signs and SLOWER in rain or fog.
3. Parking and reversing - You must have someone outside the campervan while parking to check that damage does not occur to the rear of the campervan or the overhead canopy.
4. Be aware that the size of the campervan can be double the height of a sedan vehicle.
Do not enter any undercover car parks or drive-thru's.
5. Remember to give yourself lots of space when turning corners.
6. Secure all cupboards and overhead lockers, close roof skylight window before setting off.
7. Familiarise yourself with lights, wipers and other controls before setting off.
8. Whilst travelling, if you see a queue behind you, when safe, please pull over to let the traffic past.
9. If you need to check directions, when safe, please pull over to do so.

1. **靠左驾驶:** 在澳大利亚驾驶任何时候必须靠左行驶, 在车辆行驶时候每个人必须系紧座位上的安全带
2. **不能超速:** 任何时候不能超速驾驶, 在雨天和大雾时候减速行驶
3. **停车和倒车:** 必须有第二个人在车后指导, 检查车后方和车顶的距离。请特别注意低悬挂的树枝, 和靠近路边商店的店面
4. **注意车高:** 房车车身高度可能比普通轿车高两倍。 房车不能进入地下停车场, 或免下车的快餐店
5. **弯道:** 在转弯时请记住尽量给自己大量的空间
6. **关好橱柜门窗:** 开车之前把行李和车上所有橱柜门, 车顶天窗锁紧关好
7. **熟悉车辆控制:** 开车之前快速检查车灯, 雨刷和其他控件的位置
8. **车流:** 驾驶时如看到车后有压车的车流, 在确定安全的情况下, 停靠左边的路肩让车流疏通先过
9. **确定安全再停车:** 驾驶时如果有需要停车查看地图或方向, 请在安全的情况下再停靠路肩